
Podnet  č. 26/2019   
 

 

5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17.06.2019 

 

 

MUDr. Čepliková: 

Ja mám podnet od občanov z ulíc 17. novembra a Záborského ulici a jedná sa o parcelu, alebo 

teda dlhodobo nie dobre udržiavaný pozemok od Spektra až po Ulicu Komenského. Vieme, že 

mesto nie je vlastník, ale chceli by sme sa spýtať, že či náhodou netrebalo upozorniť 

majiteľov, aby nejak udržiavali ten pozemok.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka pozemku, o ktorom hovoríte, týka sa pozemku, ktorý tvoril niekedy spoločný areál 

školy a priľahlých nehnuteľností. Ten je momentálne súkromným vlastníctvom, ale tak, ako 

to býva každý rok, každoročne, hneď na začiatku roka vegetačného obdobia zasielame výzvy 

týmto vlastníkom o udržiavanie tohto pozemku. Predpokladám, že po urgenciách, pretože už 

urgujeme, v niektorých prípadoch vlastníci pristúpili k okamžitému riešeniu, náprave, 

v niektorých prípadoch nie. Tu urgenciu opakujeme, telefonicky sa kontaktujeme, tak 

predpokladám, že v najbližších dňoch aj tento pozemok bude upravený v takej podobe ako má 

byť.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na vedomie: - oddelenie výstavby 
 


